
 

 

 

 

 

 
 

 
 
 
 

Dagsorden      Skolebestyrelsesmøde tirsdag d. 22. oktober 2024, kl. 17-19 

og referat        Mødet foregår denne gang i Heldagsklasserne 

Deltagere 
 
 

 
 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 

 

Forældrerepræsentanter 

Christian Yde (formand) 

Cindy Krogh Omholt  

Solveig Nowak Kristiansen  

Daniel Strandgaard Stage 

Maja Gustafsson 

Margret Heeren 

Louise Torp Jensen (næstformand) 

 

Medarbejdere: 

Christina Finnemann Bajagilovic-Viuff (lærer) 

Joy Ellis Krogh Christoffersen (pædagog) 

 

Elevrådet: 

Merle Nørregaard Poulsen (formand) 

Aura Thorsted Midtiby (næstformand) 

 

Ledelse: 

Jens Hedegaard (viceskoleleder)  

Helle Futtrup (skoleleder) 

 

Afbud Solveig Nowak Kristiansen 

Cindy Krogh Omholt 

Maja Gustafsson 

Sted 

 
Heldagsklasserne 

 

 

Vi begynder med en Rundvisning på Heldagsklasserne v. Sune.  
(20 minutter) 

 
 

 
 

Dagsorden udarbejdet af Christian Yde og Helle Futtrup 

Referent Jens Hedegaard 

 

 

 

Østre Skole 
Viaduktvej 55 

5500 Middelfart 

www.oestre-middelfart.dk 

 

Telefon +45 8888 5660 

Fax +45 8888 5676 

 

 

  

     11. oktober 2024 
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Ordstyrer:  
Valg af ordstyrer for dette møde: 
 

           Efter aftale med Christian, er Helle ordstyrer på dette møde 
 

Besluttet 

Opfølgning 

1. Godkendelse af referat 
 

Godkendt 

 

2. Nyt fra elevrådet (O og D) 
 

 

Elevrådet er konstitueret: Formand (Merle 7C) og næstformand (Aura 6A), der 
bliver mundtligt inviteret med til næste møde, der foregår i deres vante omgivelser 

på Viaduktvej. 
 

 

3. Temaer fra skolebestyrelseskursus med Skole & Forældre (O 

og D) 

En opsamling på vigtige temaer og punkter, der kan være vigtig viden for 

alle i bestyrelsen. Samt punkter, vi gerne vil arbejde med i vores 

bestyrelse. 
 

Det var især talen om principper og tilsyn, der inspirerede os på kurset. 

Ledelsen samler de eksisterende principper, og Christian og Helle kommer med et 

oplæg og et udkast til prioritering til næste møde. 
 

 

4. Opsamling fra forældremøder (O og D) 

En opsamling af temaer og vigtige punkter, der har været til drøftelse på 

forældremøderne.  

Er der emner, vi skal tænke med ind i bestyrelsesarbejdet? 
 

Vi skal være bedre til at skabe overblik og information mellem skolebestyrelsens 

medlemmer og klasselærerne ift. bestyrelsens deltagelse i forældremøderne. 

Besøgene blev fint modtaget, og der kom en del spørgsmål fx 

- Studieture: er det forældreråd eller skolen, der arrangerer dette? 

- svar: skolen afholder ikke lejrskoler, men klasserne planlægger i en vis 

udstrækning en-dages ekskursioner. Der er klasseråd, hvor forældrene 

arrangerer hytteture med overnatning. Her står lærerne for undervisningen i 

skoletiden, mens forældrene står for alt andet 
 

- Klasseråd og klassekasse: Økonomi og beføjelser: Kunne man udarbejde nogle 

”Gode råd til klasserådene”, hvor skolen anbefaler en ramme og hjælper med 

en forventningsafstemning og evt. også hjælper med en afgrænsning? 

- svar: der er udarbejdet en guide, som med fordel kunne opdateres og 

uddeles (se pkt. 3) 
 

 

5. Aftale for folkeskolerne i Middelfart (O og D) 
Præsentation af det politiske forlig, Skt. Hans forliget, som blev vedtaget 

lige før sommerferien med tildeling af midler til almendelen på skolerne.  

Tildelingen, tankerne og processen omkring vores tildeling præsenteres og 

drøftes. 
 

Helle gennemgik ”Skt. Hans-forliget” og præsenterede ledelsens udspil om et 

Læringscenter. Pengene er til rådighed fra 1. januar, så der skal arbejdes hurtigt 

med proces i oktober og stillingsopslag og ansættelsesproces i november 
 

 

6. Princip for bæredygtighed (O og D) 

På sidste bestyrelsesmøde blev et princip vedr. bæredygtighed påbegyndt.  

Princippet skal færdigskrives. Kan vi gøre det sammen eller skal et 

skriveudvalg komme med et udkast til næste møde? 
 

           Udsættes til næste møde og tages op sammen med de øvrige principper (se pkt.3) 
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7. SFO´s voksenstyrede aktiviteter (O og D) 

Punktet stammer fra sidste møde efter drøftelse, der har været til et 

forældremøde.  

Ledelsen præsenterer status. 

 

Ugeplaner, hvor muligheder, værksteder og aktiviteter er blevet bedre definerede 

(fx indrettet krea-rum, planlagt fodboldturnering, halloween-aktiviteter mm.) 

Tiltagene er blevet godt modtagne og man kan allerede mærke en lidt større ro 

 

 

8. Korte meddelelser fra ledelsen og formand. 

 Fjernvarme – status på forløbet. 

 

Det store hul bliver dækket og P-pladsen asfalteret. Herefter bliver 

cykelparkeringen genetableret 

 

 

9. Eventuelt. 
 

Mødet startede med en præsentation og rundvisning i Heldagsklasserne v/ 

afdelingsleder Sune Gren 

Der er sat dato på næste års budgetmøde: 19/8 kl. 17.30-19.00 

Christian vil gerne deltage til ansættelsessamtaler d. 21/11 fra ca. 16 til ca. 20 

 

 

Punkter til fremtidige møder: 

 Ny aftale om folkeskolen. 
 Halvårsbrev fra skolebestyrelsen. 
 Principper 

December: 

 Punkter fra landsmøde i Skole & Forældre. 

 

 

 


